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Referat af Repræsentantskabsmøde  
  

Dato:    

  

28. februar 2022 

Sted:  

  

  

Foreningshuset, Randers gymnastiske Forening, Udbyhøjvej 189,  

8930 Randers NØ.   

Deltagere, bestyrelsen:  Henning Jeppesen  SIF Assentoft   

 Lars W. Knudsen  Randers Freja  

 Erik Højholdt   Kristrup Boldklub  

 Sten Bendtsen  Faarup-Sønderbæk IF  

 René Skjøde Andersen  Randers Freja  

 Torben Hansen  Randers Frejas Old Boys  (Referent)  

  

  

Jette Husum   RgF  

Deltagere, medlemmer:  Karl-Henrik Svendsen  Kristrup Boldklub KB1908  

 Jørgen Schmidt  Randers Cykleklub af 1910  

 Per Kragelund  Randers Cykleklub af 1910  

 Peter Schønning  RgF  

 Torben Kjeldsen  RgF  

 Stine Schytte   Randers KFUM Håndbold  

 Lene Skipper   Vorup FB Gymnastik  

 Mogens Jensen  Vorup FB Hovedafdelingen  

 Tom Johannesen  Vorup FB Hovedafdelingen  

 Eva Thomadsen  

  

Randers Skyttekreds  

SIKR's Idrætsfond  Hans Olav Christensen  Randers Atlet Klub  

  
Jørgen Melker Nielsen  Randers Freja Atletik  

Randers kommune  Claus Engstrup   Kultur og fritidschef  

    

  

Birgitte Strøbeck Pedersen Fritidskonsulent  

Tidligere SIKR formand  

  

Lars Kronborg  

Dirigent     Henning Christensen  
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Velkomst  

SIKR’s formand René Skjøde Andersen bød velkommen til årets repræsentantskabsmøde.  

  

Dagsorden:  

1. Valg af dirigent og referent  

2. Bestyrelsens beretning (inklusive Idrætsfondens)  

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab og budget til godkendelse (inklusive Idrætsfondens) 

4. Fastsættelse af kontingent  

5. Indkomne forslag  

6. Valg til bestyrelsen (inklusive Idrætsfondens)  

a. Formanden samt 2-3 medlemmer af bestyrelsen vælges i ulige år for to år ad gangen  

b. Kassereren samt 1-2 medlemmer af bestyrelsen vælges i lige år for to år ad gangen  

c. 2 suppleanter til bestyrelsen vælges hvert år  

7. Valg af revisorer  

8. Eventuelt  

  

Dagsordenen for dagens SIKR’s repræsentantskabsmøde blev - lig tidligere år - kombineret med 

dagsordenen for SIKR’s Idrætsfond, således at tilsvarende punkter for fonden efterfølger SIKR 

dagsordenspunkterne  

  

1. Valg af dirigent og referent  

Bestyrelsen foreslog Henning Christensen som dirigent.   

Henning blev valgt og indledte med at takke for valget.  

Derefter konstaterede han, at repræsentantskabsmødet var lovligt indvarslet og dagsorden var 

ifølge lovene.  

  

Torben Hansen blev udpeget som referent.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    



  

 Endelig version  Side 3 af 7  

2. Bestyrelsens beretning  

Beretning omfattede hele 2021, selvom der blev afholdt repræsentantskabsmøde i juni 2021. 

Beretningen på mødet i juni 2021 dækkede perioden 2020.  

  

Formand René Skjøde Andersen fremlagde bestyrelsens fyldige beretning for 2021, der også 

inkluderede en mindre del om SIKRs Idrætsfond.  

  

Den fulde skriftlige beretning var tidligere fremsendt pr. mail til alle medlemsklubber og en 

PowerPoint præsentation indeholdende beretningen, valghandlingen og information givet under 

mødet vil kunne findes på SIKR’s hjemmeside.  

http://www.sikr.dk/  

  

Efter fremlæggelsen blev der holdt 10 minutters pause hvor deltagerne kunne hente en 

forfriskning.  

  

Herefter lagde dirigenten op til debat af bestyrelsens beretning.  

  

Stine Schytte, Randers KFUM, henviste til renoveringer og udtrykte bekymring for Nørrevangs 

skolens haller. Hun spurgte, hvordan man ”kommer i kø”.  

Torben Hansen svarede, at bolden ligger hos Ejendomsservice. Claus Engstrup, kultur- og 

fritidschef, der fik lov at tale, kunne bekræfte og sagde, at det er skolens opgave at komme i kø. 

Claus Engstrup vil tage det op med Ejendomsservice, ligesom SIKR vil tage det op på kommende 

møde med Kultur- og fritidsforvaltningen.  

  

Torben ”Totte” Kjeldsen, RGF, takkede for beretningen og spurgte ”hvor er vi med medlemstal”.  

Totte har i RGF oplevet vigende medlemstal under Corona-perioden, er bekymret, og fremførte, at 

der er behov for at synliggøre nedgangen.  

Endvidere spurgte Totte, om de 2,1 mio. kroner af ubrugte midler i Coronapuljen. Går de tilbage til 

idrætten?  

Totte kom ligeledes ind på Dronningborg-projektet, og opfordrede til, at idrætten går ind og 

arbejder for et etape-opdelt projekt.  

Totte, der er en af idrættens repræsentanter i Folkeoplysningsudvalget, påpegede, at der er en vis 

sammenhæng mellem halleje og medlemstilskud. Skal kommunen af med mere i halleje, bliver der 

mindre i medlemstilskud. (Sådan opfattede referenten Tottes forklaring)  

Endelig påpegede Totte, at foreningsidrætten udfordres af private aktører, underforstået, på de 

områder, hvor der er penge at tjene. Men hvor er de private aktører, når der ikke længere er 

penge at tjene?  

  

René Skjøde Andersen tog tråden om private versus foreninger op og spurgte til, hvordan vi 

overlever som foreningsidræt. Endvidere medgav René, at SIKR anbefalede ny Hal 4 (nu Hal 1) – 

for byens skyld. SIKR bakker stadig op om Dronningborg-projektet, men ellers ønsker SIKR ikke ”at 

spændes for enkelt-projekters vogne”.  

  

Jette Husum spurgte Totte, hvad han ville fortælle (SIKR) mht. medlemsnedgang.  

Totte: At SIKR skal være der for foreningsidrætten.  
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Lars W. Knudsen fortalte om generel nedgang i indendørsidrætterne under Coronaen.  

Peter Schøning, RGF, spurgte om, hvor sagen med Nørrevangs skolens svømmehal ligger.  

Claus Engstrup fik lov til at svare. Sagen ligger hos Ejendomsservice, og som sidste nyt kunne Claus 

rapportere, at der er omfattende bygningsskader. Hallen forventes renoveret sommeren 2023.  

  

Mogens Jensen, Vorup FB, påpegede, at de ca. 10 mio. kroner, der optræder i bygningsscreening 

for hallerne til reparation af tag i gammel Hal 1, er til at udbedre konstruktionsfejl og ikke til 

brandhæmning.   

Endvidere syntes Mogens, at det var for ringe, at der blev opkrævet halleje fra klubber i 

lukningsperioden, og at SIKR skulle have taget sagen kraftigere op.  

  

Claus Engstrup fortalte, at Corona-puljen var opstået som et ”sammenskudsgilde” i kultur- og 

fritidsområdet, og at der indgik andre midler end blot fra idrætten.  

  

Beretningen blev taget til efterretning af repræsentantskabet.  

  

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab og budget til godkendelse  

Kasserer Erik Højholdt fremlagde SIKRs reviderede årsrapport for 2021 med regnskab og balance.  

  

Årets resultat:       15.582 kroner  

Egenkapital ved årets udgang:  409.023 kroner.  

  

Regnskabet blev godkendt.  

  

Erik Højholdt fremlagde herefter 2 udgaver af budget 2022:  

• Et budget ud fra en forudsætning på et kontingent på 250 kroner per forening, jf. bestyrelsens 

forslag under pkt. 4. Dette budget udviser underskud på 5.150 kroner  

• Et budget ud fra en forudsætning om uændret kontingent på 500 kroner. Dette budget udviser 

et overskud på 15.600 kroner.  

  

Budgetterne blev godkendt, og hvilket der skal være gældende (om noget) afhænger af beslutning 

under punkt. 4  

  

Efterfølgende fremlagde Erik Højholdt regnskab og balance for SIKRs Idrætsfond til orientering. 
Resultatet for 2021 blev, efter hensættelse af -8.700 kroner til udlodning, på 0 kroner. Formuen er 
453.866 kroner.  
  

4. Fastsættelse af kontingent  

Bestyrelsen foreslog at nedsætte kontingent til 250 kroner om året for hver forening.   

  

Dette gav en del debat med indlæg fra Totte, Tom Johannesen, Vorup FB, Torben Hansen, Jette 

Husum, Lars W. Knudsen, Peter Schøning og Eva Thomadsen.  

  

Efter en rum tid blev det besluttet at stemme om 3 forslag med vægtede stemmetal, som 

foreskrevet i SIKRs vedtægter, og skriftligt.  
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Der stemtes om forslagene i rækkefølge ud fra en vurdering af, hvor vidtgående de var, mest 

vidtgående først.  

  

Forslag 1:   

Fremsat af bestyrelsen.  

Kontingent nedsættes til 250 kr. årligt  

  

For: 3 stemmer  

Imod: 34 stemmer  

  

Forslag forkastet  

  

Forslag 2:  

Fremsat af Eva Thomadsen, Randers Skyttekreds.  

Alle nye og eksisterende medlemsforeninger med et medlemstal under 50 betaler årligt 

kontingent på 250 kroner. Alle eksisterende og nye medlemsforeninger med et medlemstal på 50 

eller derover betaler årligt kontingent på 500 kroner.  

  

For: 17 stemmer  

Imod: 22 stemmer  

  

Forslag forkastet  

  

Forslag 3:  

Fremsat af Tom Johannesen, Vorup FB.  

Kontingentet fastholdes på 500 kroner årligt, men første års kontingent for nye 

medlemsforeninger sættes til 250 kroner.  

For: 30 stemmer  

Imod: 7 stemmer  

  

Forslag 3 vedtaget.  

  

Budgetkonsekvensen er, at vi ligger nærmest budget 2022 med forudsætning af uændret 

kontingent.  

  

5. Indkomne forslag  

Der var ikke indkommet forslag.  

  

6. Valg  

Valg til bestyrelsen. På valg i 2022.  

  

a) Kassereren samt 2 bestyrelsesmedlemmer for to år i lige år:  

 Valg af kasserer:    

  

Erik Højholdt, Kristrup    er villig til genvalg  
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Bestyrelsesmedlemmer:  Henning Jeppesen, SIF Assentoft  er villig til genvalg  

 Jette Husum, RgF    er villig til genvalg  

  

Formand René Skjøde Andersen og bestyrelsesmedlemmerne Lars W. Knudsen, Sten Bendtsen 

og Torben Hansen blev valgt i 2021 for 2 år.  

  

Kasserer Erik Højholdt, Kristrup Boldklub, blev genvalgt for 2 år.  

Bestyrelsesmedlem Henning Jeppesen, SIF Assentoft, blev genvalgt for 2 år. 

Bestyrelsesmedlem Jette Husum, RGF, blev genvalgt for 2 år.  

  

Suppleanter  

b) 2 suppleanter til bestyrelsen for et år  

 På valg      René Bauer, Dronningborg Boldklub  villig til genvalg  

 Steffen Amdi Pedersen, Bjerregrav IF  villig til genvalg  

  

Som suppleanter til bestyrelsen for et år blev René Bauer, Dronningborg Boldklub og Steffen 

Amdi Pedersen, Bjerregrav IF begge genvalgt som henholdsvis 1. og 2. suppleant.   

  

Valg til Idrætsfonden  

c) Som der er præcedens for, bliver der i forbindelse med Repræsentantskabsmødet afholdt valg 

til SIKR’s Idrætsfond.  

  

Ifølge vedtægterne:  

  

§ 3 Styrelse  

Idrætsfonden ledes af en bestyrelse på 6 medlemmer, der skal være myndige.  

SIKR vælger 3 medlemmer af sin bestyrelse.  

SIKR's repræsentantskab vælger 3 medlemmer. De repræsentantskabsvalgte medlemmer 

vælges for 2 år ad gangen.  

Der vælges i lige år 1 medlem, og i ulige år 2 medlemmer. Genvalg kan finde sted. 

Fondsstyrelsen konstituerer sig selv.  

  

I forbindelse med valget til fonden i 2022 var følgende på valg:  

 På valg for 2 år:  Jørgen Nielsen, Randers Freja Atletik og Motion  villig til genvalg  

      

Hans Olav Christensen og Hans Mogensen blev i 2021 valgt for en toårig periode.  

  

Jørgen Nielsen, Randers Freja Atletik og Motion blev genvalgt for 2 år  

  

7. Valg af revisorer  

  

1 revisor vælges i ulige år for to år ad gangen.  

1 revisor vælges i lige år for to år ad gangen.  

På valg    Jens Peter Johannesen, Dronningborg IF villig til genvalg  
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René Skjøde Andersen   

  

Jørgen Schmidt, Randers Cykleklub af 1910 blev valgt i 2020 for 2 år.  

  

Jens Peter Johannesen, Dronningborg IF, blev genvalgt for en ny 2. årig periode. blev 

genvalgt for 2 år.  

  

8. Eventuelt  

Intet  

  

Herefter takkede dirigent for god ro og orden, formanden takkede dirigenten og afsluttede 

repræsentantskabsmødet.  

  

  

Randers den 2. marts 2022  

                                           

  

   Referent  

  
  
  
  

  Henning Christensen     
  Dirigent       


